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Abstract (en)
[origin: WO9000010A2] The present invention provides treatment means for reducing microwave-induced toughness and/or firmness in microwave
cooked or heated bread-like products. The invention permits the maintenance of product identity and the reduction of toughness and/or firmness
regardless of the toughness of firmness that the product would exhibit without the treatment means. The treatment means includes added agents as
well as processing steps for the reduction of toughness and/or firmness.

Abstract (fr)
Cette invention concerne un moyen de traitement permettant de réduire la dureté et/ou la fermeté dues aux micro-ondes, dans des produits
analogues au pain cuits ou chauffés par micro-ondes. L'invention permet la conservation de l'identité du produit et la réduction de la dureté et/ou de
la fermeté quelle que soit la dureté ou la fermeté que présenterait le produit sans le moyen de traitement. Ledit moyen de traitement comprend des
agents ajoutés et des étapes de traitement permettant de réduire la dureté et/ou la fermeté.
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